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Dziennikarz Witold Gadowski komentuje zdjęcie swojego wideo na
serwisie „YouTube”, w którym opowiadał o teoriach na temat
koronawirusa.  Stwierdza,  że  „donosy  zaczęły  się  sypać  ze
strony  TVP  i  TVN”.  Ich  autorami  byli,  jak  mówi,
„dziennikarzyna  TVN”  i  „podnóżek  Kurskiego,  beztalencie”.
Podkreśla, że podniesiono przeciw niemu absurdalne zarzuty,
jakoby  przekonywał  ludzi,  by  leczyć  Covid-19  tonikiem.
Wynikają one z kompletnego niezrozumienia tego, o czym mówił.
„Przedstawiałem  pewne  ustalenia  naukowe,  które  są  bardzo
ciekawe. Skąd to się wzięło, jak to leczyć i co będzie na
przyszłość”.  Przypomina  badania  prof.  Didier  Raoulta.
Tłumaczy, o co chodzi w stosowanej przez tego francuskiego
badacza  metodzie  leczenia  zarażonych  hydroksychlorochiną,
używaną także przy malarii. Polega ona na zakwaszaniu komórek,
gdyż  „wirusy  nie  wnikają  to  komórek,  które  są  zakwaszone
wewnętrznie”. Zauważa, że „zwykle zakwaszenie organizmu jest
bardzo negatywnym zjawiskiem”. „Przychylam się do tezy, że
wirus jest stworzony ręką człowieka”.
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